
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 5112022

LI Sesja w dniu 30 sierpma 2022

Obrady rozpoczgto 30 sierpnia 2022 o godz.09: 00, a zakonczono o godz. 12:21 tego samcgtr
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial 23 czlonk6w.

Obecni:

1 . Jacek Bulawa

2. Piotr Czamecki

3..Ianusz Dgbczyiski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzei GolEbieski

6. Krzysztof Grz4dziel

7. Joanna IJofman-Kupisz

8. Agnieszka .lura - Walczak

9. Piotr Kowal

10. Krzysztof Kowalski

I l. Stanislau Krzemieniewski

12. Zbigniew Lewandowski

I 3. Krystian l-uczak

14. J6zef Mazierski

15. Wanda.l{usza{ik

16. Arkadiusz Piasecki

17. Ekbie+eR-u+kt*ska

i8. Ewa Szczepariska

19. Malgorzata Szymanska



20. Daniel Tobiasz

21. Stanislaw Wawrzonkoski

22. Katarzyna Zargbska

23. Czeslaw Zarzeczny'

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. 1

Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal otwierajqc obrady LI sesji Rady Miasta
powital obecnego na obradach Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4. Pani4 Monikg
Jabloirskq a takZe zebranych na sali dyrektorow Wydzial6w Urzgdu Miasta, radnych Rady
Miasta VIII kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a rakZe wszystkich, kt6rzy
za pomocE sieci Intemet obserwuj4 obrady.

Ponadto PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, i2 sesja transmitowana jest w Biuletynie
Informaci i Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, Ze na stan 25
radnych - na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 22 radnych, a zatem obrady
sesyjne w dniu 30 sierpnia br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad LI sesji Rady Miasta stanowi zal4czntk do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinfbrmowal, Ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynre
Informacj i Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wglqdu protok6l z obrad L sesji Rady
Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 8 sierpnia2l22 roku, z kt6rym radni
mogli sig zapoznat, i wnieSi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i uzupelnieri.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, iz wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisiejszej sesji przekazanv zostal radnym porz4dek obrad.

Radni nie wnie6li zmian do zaproponowanego porz4dku obrad.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoSci
miasta w okresie migdzysesyjnym poczawszy od dnia 2 I czerwca 2022r., do obrad sesyjnych
w dniu 30 sierpnia br., kt6ra przedstawia sig nastgpuj4co:



Prezydent poinformowal. 2e Wloclawck wraca do szkoly po wakacjach. Minione dwa miesi4ce
uplyngly migdzy innymi pod znakiem uydarzcn kulturalnych dla mieszkahc6w, w tym imprez
wspieranych i dotowanych przez Gming Miasto Wloclawek. W ramach wakacyjnej oferty,
instytucje kultury zorganizowaly te2 liczne wydarzenia dla dzieci. Prezydent przypomnial:
wsp6lnie riwigtowanie Dni Wtoclawka. Swigto Wojewodztwa. prestizo\\y Final Tumieju Poezji
Spiewanej, Festiwal Wisly, Wloclawek byl przystankiem Wakacljnej Trasy Dw6jki i
gospodarzem DoZynek Wojew6dzkich. Ostatnie z tych wydarzeri - DoZynki - odbyly siq w
miniony weekend. W wakacje, swoj nowy wizerunek zaprezentowala takze, ponownie otwarta
dla mieszkafic6w miejska biblioteka po przebudowie i modemizacji. Samorz4d miasta wspiera
kulturg i sztukg m.in. poprzez dotowanie projekt6w wybranych w trybie otwartych konkursow
ofert. 19 sierpnia ogloszono kolejnych realizator6w i zadania. Dofinansowanie otrzymalo
osiem proiekt6w, w tym koncerty, konkurs plastyczny dla dzieci czy warczltaty historyczno-
fotograficzne. W sierpniu odbyly sig wydarzenia sportowe, dolowane przez Gming Miasto
Wloclawek. byly to: Mistrzostwa deskorolkowe, w ktorych rvzigli udzial zawodnicy z calej
Polski oraz Mistrzostwa Modeli Lata.i4cych Na uwigzi organizowane przez Aeroklub
Wloolawski. Nieco wczeSniej w lipcu - rozegrano Ogolnopolski 'fumiej Bowlingu Os6b
Niewidomych i Slabou'idzqcych. Prezydent byi honorowym patronem tego wydarzenia. W
okresie migdzysesyjnym wptynglo pigi wniosk6w w ramach miejskiego programu in vitro dla
wloclawian. cztery wnioski uzyskaly dofinansowanie. Przy tej okazj i Prezydent Miasta z
satysfakcj4 poinformo*al. 2e o:rzymal serdeczne pozdrowienia i podzigkowania od rodzicow
wspanialej dziewczynki, kt6ra jest pierwszym dzieckiem - pierwsz4 mieszkank4 wloclawka
urodzon4 dzigki wsparciu dla jej rodzic6w. w ramach miejskiego programu in-vitro. To
najpigkniejsza dla wszvstkich motywacja do tego, by takich dziecigcych promyczk6w rozblyslo
jak najwigcei. od 26 sierpnia Miejski osrodek Pomocy Rodzinie przy'jmuje wnioski o dodatek
wgglo*ry. MoZnaje skiadac bezpoSrednio w osiedlowych sekcjach. w skrzynkach podawczych.
Jesli chodzi o zam6wienia publiczne, zawarto umowg na opracowanie dokumentacji na budowg
budynk6w mieszkalnych u zbiegu ulic Tumskiei i3 Maja. projekt opracuje pracownra
Architektoniczna Pawel Mysliwi ec zl-odzi. wartosc brutro umowy uynosi ok. 314 tys. zlotych,
termin realizacji: 7 miesigcy od dnia zawarcia umowy. Dokumentacja powinna byi gotowa w
lutym przyszlego roku. Zawarto umowg na przebudowg kotlowni gazowej w priedszkolu
Publicznym nr 27 . zadanie zrealizu.ie Firma INSTALTECH J6zef Slawianowski z siedzib4 we
wlociawku. wartosc umowy to ponad 230 tys. zlotych. Termin realizacji: 90 dni, nowa
kotlownia powinna byc gotowa w pa2dzierniku. zlozono wnioski o dofinansowanie trzech
zadaft w ramach Rz4dowego Funduszu Rozwoju Dr6g. Sq to: remont drogi powiatowej na
moscie stalowym, budowa drogi gminnej lqcz4cej ul. celulozow4 z ul. Barsk4 oraz budowa
drogi gminnej lqcz4cej ulica Poln4 z ulic4 Zytniq. wybrano projekty budzetu obywatelskrego
na przyszly rok. w puli znalazly sig rekordowe 4 miliony 300 tysigcy zlotych. Do realizacji
1rati az 10 propozycji mieszkaficow. Szczeg6ly mozna sprawdzii na stronie budzetu
obywatelskiego, bo.wloclawek.eu. Przygotowywane s4 dokumenty, kt6re dadz4 podstawg do
wzigcia udzialu Gminy Miasto wloclawek w Programie ..cieple mieszkanie", organizowanym
p,rzez Narodowy i wojew6dzki Fundusz ochrony Srodowiska i Gospodarki wodnej r.r' Toruniu.
obecnie wydzial Srodowiska przyjmuje oswiadczenia od cirgtnych zainteresowanych
udzialem w programie. Ponadto, rozpoczyna sig drugi etap procesu usuwania azbestu z terenu
Gminy Miasto wioclau'ek. Przygotowywane s4 juz procedury skladania wniosk6w o usuwanie
azbestu na 2023 rok. W ubieglym tygodniu rozpoczglo przekazywanie sprzgtu komputerowego
y_.1T."h programu ,.Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym _ Granry
PPGR". Pigidziesigciu czterech uczni6w z naszych szk6l otrzymalo ju2 laptopy.
Rozstrzygnigto konkursy ofert n a realizacig szcz.epien przeciwko wirusowi HPV oraz szciepieri
ochronnych przeciwko grypie dla senior6w. obydwa programy, skierowane do mieszkanc6w
Wioclawka, bgdzie realizowal Miejski Zesp6l Opieki Zdrowotne.;.



We *rze(niu ruszy czwarta edycja programu zapobiegania upadkom dla senior6w w
wojew6dztwie kujawsko-pomorskim. Wloclawscy seniorzy w wieku 60+ te2 wezm4 udzial w
programie. W ramach Programu Rewitalizacji, mieszkafrcy uybrali Markowy Lokal
Sr6dmiedcia 2022. Nagroda trafila do wla5ciciclki Butiku "Venus" przy ul. Zduriskiej 5,A.
W sierpniu przeprowadzono egzaminy na stopiei awansu zawodow.ego nauczyciela
mranowanego. Do egzaminu przyst4pilo szesnastu nauczycieli, ktor4, zakoitczyli go wynikiem
pozytywnym. Caly czas organizowana jest pomoc uchod2com z Ukrainy. W ramach tych
dzialari, odprawiony zostal transpofi z pomocq humanitarn4 dla miasta Czernih6w w Ukrainie.
W miejskich punktach zakwaterowania uchod2cow obecnie przebyua okolo 130 os6b. W
czwadek 1 wrzeinia rozpoczyna sig nowy rok szkolny. Miejska inauguracja odbgdzie sig o
godz. 13.00 w Zespole Szk6l Ekonomicznych przy ul. Bukowej. l,4cznie. do wloclawskich
plac6wek oiwiatowych bgdzie uczgszczai ok. 15,5 tysi4ca uczni6w. R6wniez I wrzednra o
godz. 12.00 Prezydenl Miasta zaprosil Radnych, a takZe mieszkaic6u Wloclawka na miejsk4
uroczystosi. podczas kt6rej upamigtniona zostanie 83. Rocznica wybuchu II wo.jny riwiatowej.
Tradycy.jnie spotkanie odbgdzie sig na Placu WolnoSci.

Po zakoiczeniu wyporviedzi przez Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cl. Rady Miasta otworzyl
dyskusj g nad przedstawion4 informacj4.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczynski

- radny Pan Piotr Czamecki

- Przewodnicz4cy Rady Miasla Pan Piotr Kowal

- radny Pan Krzysztof Kowalski

- Przewodnicz4cy Rady Miasta Pan Piotr Kowal (Ad Voce m)

- radna Pani Joanna Hof'man-Kupisz

-radny Pan Stanislaw Krzemieniewski

- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski

- radny Pan Krzysztof Kowalski

- Prezydent Miasta Pan Marek Wojtkow5ki

Po wyczerpaniu zgloszen do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta radny piotr
Kowal rozpocz4l procedowanie nad kolelnym punktem porz4dku obrad. 

-



Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawekna2022
rok,
Ad.4
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowei
na lata,2022-2038.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta
Wloclawek na 2022 rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2022-203 8 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,
omawiajEc l4cznie zmiany wprowadzone w obydwu proiektach uchq'al zar6wno po stronie
urydatk6w jak i dochod6w w r6Znych dzialach budzetu oraz u' Wieloletniej Prognozie
Finansowej na lata 2022-203 8. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlolone przez poszczeg6lne uldzialy jak rownieZ w
wyniku przesunigcia Srodk6w wynikajqcych z zaistnialych potrzeb. w wPF urealnione zostaly
dochody oraz wydatki oraz zaktualizowany zostal wykaz przedsigwzigc wieloletnich.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta wloclawek na 2022 rok
rozpatzyla oraz pozyvwnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozuoju i promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

Tak2e uchwalg zmieniai4c4 uchwalg w sprawic uchwalenia wieloletniej prognozy Finansowej
na Iata 2022-2038 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i
Promocji Miasta. opinig w tej sprawie przedstawila przewodniczqca Komisji radna KarNzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewo dnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Zbigniew Lewandowski

- Zastppca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki

wobec wyczerpania zgloszei do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sorawie:

uchr, aly zmieniai4cej uchwalg w sprawie uchr.r.alenia budzetu miasta wloclawek na 2022 rok.

Wvniki glosowania

ZA: 16,PRZECIW: l. WSTRZYMU.IQ SIQ: 6, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:

zA (16)

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dzicl, .loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .Tura
- Walczak. Piotr Kowal. Krystian I-uczak, Arkadir.rsz Piasecki. Ewa Szczepaf.rska, Malgorzata
Szymariska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska, Czeslaw
Zarzeczny..Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolihski

PRZECTW (l)

Zbigniew Lewandowski

WSTRZYMUJE SIE (6)

.Ianusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, .l6zef Mazierski

NIEOBECNT (2)

Wanda Muszalik. El2bieta Rutkowska

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta prz"ez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w snrawie:

Uchwaiy zmieniajqcej uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy Finansowel na
lata2022-2038.

Wvniki elosowania

ZA: 15,PRZECIW: l. WSTRZYMUJI SI!: 7, BRAK GI-OSU:0. NIEOBECNI: 2

Wyniki imicnne:

zA (1s)

.Iacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel. Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .lura - walczak. piotr
Kowal, Krystian Luczak, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymarlska,
Daniel robjasz, Stanislarv wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Czeslaw zarzeczny, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECTW (l)

Zbignieu' Lewandowski

wsrRZYMU.rE Srq (7)



Piotr Czamecki, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI T2)

Wanda Muszalik. El2bieta Rutkowska

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzajqc ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na utworzenie oraz prrystqpienie do Stowarryszenia
WLOF - Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego
Wloclawka.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnicnia .jak w uzasadnieniu do pro.iektu uchwaly
dokonaia Pani Daria Figurska Dyrektor Wydzialu Rozwoju Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej wu,. zagadnienie.

Opinia Komisii stalej Rad-v Miasra

uchwalg w sprawie uvrazenia zgody na utworzenie oraz przystEprenie do Stowarzyszenia
wLoF - Zintegro*ane Inwestycje Terytorialne Miejskiego obszaru Funkcjonalnego
wloclawka rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i promoiji
Miasta. opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanic ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie wlrazenia zgody na utworzenie oraz przyst4pienie do Stowarzyszenia
wLol; - Zintegrowane Inwestycie Terytorialne Micjskiego obr.uru Funkcjonalnego
Wloclawka.

Wvniki glosowania

ZA:2l,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 2,NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA, (21)

Jacek Bulawa, Piotr czamecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski.
Krzysztof Grz4dz'iel, .loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - warczak, piotr ko*at,



Krzysztof Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski. Krystian l-uczak,
.I6zef Mazierski, Arkadiusz I)iasecki. Daniel 'fobjasz, Stanislaw Warvrzonkoski, Katarzyna
Zargbska, Czeslaw Zaneczny. Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (2)

Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska

NIEOBECNI (2)

Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzajac ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia
zostala podjgta przez Ptadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci oplat za korz,vstanie z
pomieszczefi u2ytkowych znajduj4cych sig we Wloclawskim Inkubatorze Innowacji i
PrzedsigbiorczoSci.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dotycz4cego wysokoSci oplat za
korzystanie z pomieszczefi uzytkowych znajduj4cych sig we wloclawskim Inkubatorze
Innowacji i Przedsigbiorczoici dokonal Pan Krzysztof Kukucki Zastgpca prezydenta Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniai4c4 uchwalg w sprawie ustalenia wysokosci op+at za korzystanie z
pomieszczefi uZytkowych znajduj4cych sig we wloclawskim Inkubatorze Innowacji i
Przedsigbiorczos ci rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i
Promocji Miasta. opinig u'tej sprawie przedstawila przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusli przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaiqcej uchwalg w sprawie ustalenia wysokosci oplat za korzystanie z
pomieszczeri uZytkowych znajdui4cych sig we wloclawskim Inkubatorze Innowacji i
PrzedsiebiorczoSc i..



Wvniki glosowania

ZA:2l,PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

ZA (21\

.Tacek Bulawa, Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyfiski. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dztel, .Ioanna Hof'man-Kupisz. Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemienicwski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak. .t6zef Mazierski, Ewa
Szczepariska, Malgorzata Szymarlska, Daniel Tob.jasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska, C zeslaw Zarzeczny,.lanusz Ziolkowski, Piotr Zwo I i ri ski

BRAK GLOSU (2)

Agnieszka Jura - Walczak. Arkadiusz Piasecki

NIEOBECNI (2)

Wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowska

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wl,nikach
glosowania. stwierdzaj?c ponadto, ze w rezultacie przepror.r'adzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Piadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Uchwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych
wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek.

Przedmiotowy pro.iekt uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych
wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy przedstawila pani Magdalena
Stefanowska Dyrektor Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komis.ji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Rady Miasra

Uchwalg zmieniai4c4 uchwalg w sprawic zasad wynajmowania rokari mieszkalnych
wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto wloclarv ek rozpatrzyla oraz,
pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Mieiskiej i ochrony Srodowiska. opinig w tej
sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Po przedstawieniu opinii Komisj i, przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan .I6zef Mazierski



- Zastqpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zasad wynajmor',ania lokali mieszkalnych
wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA:23,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SII: 0, BRAK GI.OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Cawlowska, Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dz.iel, Joanna Hofman-Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak, piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, slanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Leu,andowski, Krystian Luczak.
J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymafiska, Daniel
Tobjasz. Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, czeslaw Zarzeczny, Janusz
Zi6lkowski. Piotr Zwolinski

NIEOBECNI (2)

Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania PrzewodniczQcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez F.:adg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Punkty 8 i 9 porz4dku obrad poprowadzila pani .Toanna Hofman-Kupisz wiceprzewodnicz4ca
Rady Miasta Wloclawek.

Ad.8
Uchwala zmieniaiAca uchwalg w sprawie tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin
zajgd''iektrirych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczegrilnych zaigd w
ksztafceniu zaocznym oraz okre5lenia tygodniowego obowi4zkowego ,oy-iaru godzin
zajgd dla naucrycieli realizuiqcych w ramach stosunku pracy obowi4zki okreslone dta
stanowisk o rri2nym tvgodniowym obowi4zkowym wymiarze godzin.

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonala pani Agnieszka
Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacj i.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie tygodniowego obowiqzkou'ego wymiaru godzin zalgc
niekt6rych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczeg6lnych zajgi w
ksztalceniu zaocznp oraz okreSlenia tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin zajgt,
dla nauczycieli realizujacych w ramach stosunku pracy obowi4zki okreSlone dla stanowisk o
r6Znym tygodniowym obowi4zkowym wymiarz.e godzin rczpatrzyla oraz pozytywnle
zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig w tej sprawie przedstau'il Wiceprzewodnicz4cy
Komisji radny Andrzej Golgbieski.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala. Ze
otwiera dyskusjg nad wrl. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Wiceprzewodniczqca Rady Miasta poddala pod
glosowanic ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniajEcej uchwalg w sprawie tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin
zajg6 niektirrych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczeg6lnych zajgc w
ksztalceniu zaocz,nym oraz okreSlenia tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin zajgt,
dla nauczycieli realizuj4cych w ramach stosunku pracy obowi4zki okreslone dla stanowisk o
r62nym tygodniowl'm obowiqzkowym wymiarze godzin..

Wyniki elosowania

ZA:2I,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SII: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (21)

.Iacek Bulawa, Piotr cz-amecki, Janusz Dgbczyiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Ktzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka.lura - walczak. Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski. J6zel'Mazierski. Arkadiusz piasecki, Ewa
Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska. Czeslaw Zarzeczny,.Tanusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (2)

Piotr Kowal, Krystian Luczak

NIEOBECNI T2)

Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania wiceprzewodniczqca Rady Miasta poinformowala o
wynikach glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przepro'w adzonego glosowania
uchwaia zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.9
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na prrystqpienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek proiekt6w wsp6lfinansowanych w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego WojewrSdzfwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Osi
Priorytetowcj l 1. Wzrost aktywizacji spoleczno-zawodowej mieszkaric6w obigfych
Lokalnymi Strategiami Rozwo.ju, Dzialanie I l.l Wlqczenie spoleczne na obszarach
objgtych LSR, w ramach naboru nr 3/G/2022 ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna
Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie grantu.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonala Pani Agnieszka
Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Rady Miasta

Uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projekttiw wsp6lfinansowanych w ramach Regionalnego programu Operacl,jnego
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Osi Priorytetowej I L Wzrost
aktFvizacj i spoleczno-zau odowej mieszkafic6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju,
Dzialanie I 1 .1 wl4czenie spoleczne na obszarach objEtych LSR. w ramach naboru ff 31c12022
ogloszonego przez storvarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto \\'loclawek o powierzenie
grantu rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. opinig w tej sprawie
przedstawil WiceprzewodniczEcy Komisji radny Andrzej Golgbieski.

Po przedstawieniu opinii Komisji, wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala, ze
otwiera dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- Zastqpca Prezydenta Miasta Pani Monika Jabloriska

wobec wyczerpania zglosze6 do udzialu w dyskusji wiccprzeu'odnicz4ca Rady Miasta
poddala pod glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie w1'raZenia zgody na przystqpienie i realizacjg przez Gming Miasto
wioclawek projekttrw wsp6lfinansowanych w ramach Regionalnego programu operacyjnego
wojew6dztwa Kujaw'sko-pomorskiego na lata 2014-2020, osi prioryletowej I r. wzrost
aktywizacji spoleczno-zawodowej mieszkanc6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwo.;u,
Dzialanie I 1.1 wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 3/G12022
ogloszonego przez Storvarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie
grantu..

Wyniki glosowania

ZA:20,PRZECIW: 0. WSTRZyMU.tQ SrQ: 0, BRAK GLOSTJ: 3. NIEOBECNI: 2
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Wvniki imienne:

ZA (20\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz1dziel,
.loanna Hofman-Kupisz. Agnieszka .lura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian I,uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz
Piasecki, Ewa Szczepafrska, Malgorzata Szymafrska, Stanislaw Warwzonkoski, Katarzyna
Zargbska, Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Janusz Dgbczyriski, Piotr Kowal, Daniel Toblasz

NTEOBECNT (2)

Wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowska

Po zakofrczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4ca Rady lvliasta poinformowala o
wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzoncgo glosowania
uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l0
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie podzialu Srodkrsw Paristwowego Funduszu
Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych prryznanych Gminie Miasto Wloclawek na
realizacjg w 2022 roku zadafi na necz osr5b niepelnosprawnych.

7-miany w podziale irodk6w Paistwowego Funduszu Rehabilitac.ji Os6b Niepelnosprawnych
przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjg w 2022 roku zadaf na rzecz os6b
niepelnosprawnych przedstawil Pan Piotr Grudzifiski Dyrektor Miejskiego Osrodka pomocy
Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej w\4,. zagadnienie.

Ooinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie podzialu Srodk6w Paristwowego Funduszu
Rehabilitacji os6b Niepelnosprawnych przyzn nych Gminie Miasto wloclawek na realizacjg
w 2022 roku zadari na rzecz os6b niepelnosprawnych rozpatrzyla oraz pozytywnie
zaopiniowala Konrisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawre
przedstawila Przewodnicz4ca Komisj i radna Ewa Szczepanska.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Piotr Czarnecki

- Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku
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- radny Pan Piotr Czarnecki

Wobec wyczerpania zgloszerl do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie podzialu irodkow Panstwowego Funduszu
Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto \l'loclawek na realizacjg
w 2022 roku zad,ai na rzecz os6b niepelnosprawnych.

Wyniki slosowania

ZA:23,PRZECIW: 0. WSTRZYMIJ.IF, SIE: 0. BRAK GLOSU: 0. NIEOBECNI:2

Wvniki imienne:

ZA, (23\

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki. Janusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysaof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew [,ewandowski, Krystian Luczak,
.I6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymafiska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska, Czeslau' Zarzeczny, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (2)

Wanda Muszalik. ElZbieta Rutkowska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady M iasta poinfbrmowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2c w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. t1
Uchwala w sprawie *yra2enia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto Wloclawek do
realizacji programu "Samodzielno5d - Aktywno36 - MobilnoS6!" Mieszkanie dla
absolwenta finansowanego ze Srodkriw Parisfwowego Funduszu Rehabilitacji Osrib
Niepelnosprawnych.

Ad. 12
Uchwala w sprawie *Tra2enia zgody na przystepienie Gminy Miasto Wloclawek do
realizacji programu "Samodzielno3d - Akgrvno6d - Mobilno6dl" Dostgpne mieszkanie
finansowanego ze Srodk6w Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Osrib
Niepelnosprawnych.
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Blok uchwal w sprawie przystqpienia do programu ,,Samodzielno56 - AktywnoSi - MobilnoSi"
dotycz4cych mieszkari finansowanych z PFRON przedstawil Pan Piotr Grudziriski Dyrektor
Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinic we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisj i rozpatrui4cei ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stalej Rad) Miasta

Uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto Wloclawek do realizacji
programu "SamodzielnoSi - Aktywno6d - Mobilnoii!" Mieszkanie dla absolwenta
finansowanego ze drodk6w Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepeinosprawnych
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia. Rodziny i Opieki Spolecznej.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepariska.

TakZe uchwalg w sprawie wyrazenia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto Woclawek do
realizacii programu "Samodzielnodi - AktywnoSi - MobilnoSi!" Dostgpne mieszkanie
finansowanego ze Srodk6w Pafstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych
rozpatrzyla oraz pozytyunie zaopiniowala Komisja Zdrowia. Rodziny i Opieki Spolecznej.
Opinig w te.l sprawie przedslawila Przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczeparlska.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, Ze otwiera
dl skusjg nad ww. zagadnieniami.

W dyskusii wzieli udzial:

- radna Pani .loanna Holhan-Kupisz

- Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie *yraZenia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto Wloclawek do realizacji
programu "SamodzielnoSd - Aktywno6d - Mobilnodi!" Mieszkanie dla absolwenta
finansowanego ze irodk6w Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych..

Wvniki glosowania

ZA:22,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJQ SII: 0, BRAK GI-OSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (22]'

Jacek Bulawa, Piotr czarnecki. .Tanusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel. .loanna Hofman-Kupisz. Agnieszka .lura - Walczak, piotr Kowal.
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, .lozef Mazierski,
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Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Kalarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny,.lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliirski

BRAK GLOSU (I')

Krystian tr-uczak

NIEOBECNI (2)

Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdza.jEc ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto Wloclawek do realizacji
programu "Samodzielno56 - Aktywnodi - MobilnoSi!" Dostgpne mieszkanie finansowanego ze
Srodkou' Paristwowego I--unduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnvch..

Wvniki glosowania

ZA:2l,PRZECIW: 0. WSTRZYMU.IQ SIQ: 0, BRAK GLOSIJ: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

ZA (21\

.lacek Buiawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Ktzyszlof Grz4dziel, .Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistraw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski. J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki. Ewa
Szczepariska. Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz. Stanislaw War.'"rzonkoski, Katarzyna
Zargbska. Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU T2')

Agnieszka Jura - Walczak. Krystian tr-uczak

NIEOBECNI (2)

Wanda Muszalik. El2bieta Rutkowska

Po zakofczeniu procedur) glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai o wvnikach
giosowania. stwierdzaj4c ponadto, zc w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 13

Uchwala zmieniajEca uchwalg w sprawie nadania Statutu Nliejskiemu Zespolowi
Zlobkriw we Wloclawku.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnicnia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Pani El2bieta Dynarska Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowia
Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Orrinia Komisii stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4ca uchwalg w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zespolowi Zlobk6w we
Wloclawku rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa
Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnienicm.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusli Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zespolowi Zlobkow we
Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA: 16,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 7, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (\6)

Jacek Buiawa, Piotr czamecki, Janusz Dgbczyirski, Andrzej Golgbieski. Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz. Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski,
J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepafiska, Malgorzara Szymariska, Czesiaw
Zarzeczny. Janusz Ziolkowski, Piotr Zwolifrski

BRAK GI-OSU (7)

Mariola Gawlowska, Agnieszka Jura - walczak, Krzysztof Kowalski. Krystian l,uczak, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zarebska

NIEOBECNI (2)

Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska
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Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach
glosowania. stwierdzaiac ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. .l4

Uchwala w sprawie wyboru Opiekuna Mlodzieiowej Rady Miasta Wloclawek,

Wprowadzenia do zagadnienia dokonat Przewodnicz4cy Rady Miasta informuj4c, Ze do
kompetencii rady gminl nale2y wyb6r opiekuna mlodzieZowei rady gminy spodr6d
kandydatow wskazanych prz.ez mlodzieZowE radg gminy. MtodzieZowa Rada Miasta
Wloclawek X kadcncji podczas obrad III sesji w dniu 4 ma.1a 2022 r. podigla uchwalg rv sprawie
wskazania kandydata na opiekuna Mlodzie2owei Rady Miasta Wloclawek. proponuj4c na t9
tunkcjg Pani4 Malgorzatg Feliniak. Na podkreSlenie zasluguje. Ze Pani Malgorzata Feliniak
pelnila funkcjg Opiekuna MlodzicZowej Rady Miasta Wloclawek od momentu jej powolania
przez Radg Miasta - tj. od 2007 roku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Radr Miasta

Uchwalg w sprawie wyboru Opiekuna MlodzieZowej Rady Miasta Wloclawek rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Porz4dku Prawnego i Publicznego. OpiniE w tej sprawie
przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaiy w sprawie wyboru Opiekuna MlodzieZowej Rady Miasta Wioclawek..

Wvniki glosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0. WSTRZYMU.II SII: 0, BRAK Gtr-OStJ: 3. NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20],

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel. Joanna Hof'man-Kupisz. Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal,
Stanislaw Krzemienie'r,ski, Zbigniew Lewandowski, Krystian l-uczak, J6zef Mazierski,
Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepa6ska, Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska, Czeslaw
Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski
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BRAK GLOSU (3)

Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI T2)

Wanda Muszalik. ElZbieta Rutkowska

Po zakoiczeniu procedurl, glosowania Przewodrriczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwicrdzajac ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l5
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia skladriw osobowych stalych komis.ji
Rady Miasta Wloclawek.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal. 2e zgodnie z ustaw4 o samorz4dzie gminnym do
kompetencji Rady Miasta naleZy powolywanie komisji staiych oraz ustalanie ich sklad6w
osobowych. Przedmiotowry projekt uchwaly reguluje zmiang w skladzie Komisji Rewizyjnej z
uwagi na zloZon4 rezygnacjg przez Radnq Malgorzatg Szymarisk4.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stale-i Radv Miasta

Uchwalg zmienia.j4c4 uchwalg w sprawie ustalenia skladtrw osobolr.vch stalych komisji Rady
Miasta Wloclawek rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porz4dku Prawnego i
Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Arkadiusz
Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal. Ze otwrera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod
giosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaiy zmieniajqcej uchwalg w sprawie ustalenia skladtiw osobowych stalych komisji Rady
Miasta Wioclawek.

Wyniki glosowania

ZA: 22,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: l, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (22)
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Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyrlski. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysrtof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz. Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal,
Ktzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemienicwski, Zbigniew Lewando',vski, Krystian Ltczak,
J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI,OSU (I)

Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

Wanda Muszalik. El2bieta Rutkowska

Po zakoriczeniu procedur;' glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Blok uchwal skargowych przedstawil Radzie Miasta radny Piotr Zwoliriski Przewodnicz4cy
Komisji.

Ad. 16
Uchwala w sprawie przekazania skargi.

Stanowisko w sprawie przekazania skargi do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta. jako organowl
wlaSciwemu do zalatwienia sprawy, ktore zostalo wypracowane i zarekomendowane Radzie
Miasta przez Komisjg Skarg, Wniosk6w i Petycji przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny
Piotr Zwolinski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawic:

Uchwaly w sprawie przekazania skargi.

Wvniki slosowania

ZA:20,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE:0, IIRAK GLOSU:3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

ZA (20\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki. Janusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel, .Toanna Hot'man-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak,
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J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata Szymanska. Daniel Tobjasz. Stanislaw
Wawrzonkoski, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (3)

Ewa Szczepaiska. Katarzl'na Zargbska. Czeslaw Zarzeczny

NTEOBECNT (2)

Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 17

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. M. na dzialalnoSd Dyrektora Miejskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.R. na dzialalno66 Dyrektora Miejskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta
przez Komisjg Skarg, Wniosk6w i Petycji przedstawil Przewodnicz4cy Komisli radny Piotr
Zwolinski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal.2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Closowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. M. na dzialalnoS6 Dyrektora lvliejskiego
O3rodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:2l,PRZECIW: 0. WSTRZYMU.IQ SI!: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

ZA (21\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska. Andrzej Gotgbieski,
Krzysztof Grz4dziel. Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak,
J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski. Czeslaw Zarzecznv. Janusz Zitrlkowski. Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (2)
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Ewa Szczeparlsk a. Kalarzyna Zargbska

NIEOBECNI (2)

Wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
giosowania. stwierdzajac ponadto. 2e w rezultacic przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 18

Uchwala w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na dzialalnoSd Dyrektora Przedszkola
Publicznego Nr 35 we Wloclawku,

Stanowisko w sprawie rozpalrzenia ponownych skarg na dzialalnoSi Dyrektora Przedszkola
Publicznego Nr 35 we wloclawku, kt6re zostalo wypracowane i zarekomendowane Radzie
Miasta przez Komisjg Skarg, Wniosk6w i Petycji przedstawil Przeu,odnicz4cy Komisji radny
Piotr Zwolifiski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na dzialalnojc Dyrektora przedszkola
Publicznego Nr 35 we Wloclawku..

Wyniki slosowania

ZA:23,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNT: 2

Wvniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Piotr czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Knysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Fiotr ko*al,
Krzysztof Kowalski" Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak,
.I6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki. Ewa Szczepariska. Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw wau'rzonkoski, Katarzyna Zargbska, czeslaw zaneczny, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI T2')

Wanda Muszalik. ElZbieta Rutkowska
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Po zakoriczeniu procedury glosowania I)rzewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o r,uynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto. 2c w rezultacic przeprou'adzonego glosowania uchwala
zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanynr brzmieniu.

Ad. 19

Uchwala w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dzialalno5d Komendanta Stra2y
Miejskiej we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpalrzenia ponowne.i skargi na dzialalno6t Komendanta StraZy
Miejskiej we Wloclawku, ktrire zostalo wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez
Komisig Skarg. Wnioskow i Petycji przedstawil Przewodnicz4cl Komisji radny Piotr
Zwoliriski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan .lanusz Dgbczyrlski,

- Przewodnicz4cy Rady Miasta Pan Piotr Kowal.

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskus.ji Przeu,odniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dzialalnoSc Komendanta Strazy Miejskicj
we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA: 13,PRZECIW: 2. WSTRZYMUJI SIQ: 5, BRAK GI_OSU: 3, NIEOBECNT: 2

Wyniki imienne:

ZA (13\

Piotr Czarnecki, Joama Hof-man-Kupisz, Piotr Kowal, Krystian Luczak. Arkadiusz Piasecki,
Ewa Szczepaiska. Malgorzata Szymariska, Daniel -fob.jasz, 

Stanislaw Wawrzonkoski,
Kalarzyna Zargbska. Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski. piotr Zrvoliriski

PRZECIW (2)

Janusz Dgbczyriski, J6zef Mazierski

WSTRZYMUJE SrE (5)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grz4dziel. Krzyszrof Kowalski. Stanislaw
Krzemieniewski
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BRAK GI-OSU (3)

Andrzej Golgbieski. Agnieszka Jura - Walczak. Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT (2)

Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzajac ponadto. ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.20
Uchwala w sprawie rozpalrzenia ponownej skargi na dzialalnoid Prerydenta Miasta
Wloclawek.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia ponowne.j skargi na dzialalnoSc Prezydenta Miasta
Wloclawek wypraco\r'ane i zarekomendowane Iiadzie Miasta przez Komis.jE Skarg. Wniosk6w
i Petycji przedstawil Przewodnicz4cy Komis.li radny Piotr Zwolifiski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie :

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dzialalnodc Prezydenta Miasta
Wloclawek.

Wyniki glosowania

ZA: 17,PRZECIW: 0. WSTRZYMU.II SIf: 6, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (17\

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel. .loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, piotr
Kowal, Krzysztol'Kowalski, Krystian l-uczak. .kizef Mazierski, Arkadiusz piasecki, Ewa
Szczepariska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wau'rzonkoski, Kalarzyna
Zargbska, Czeslaw Zarz.eczny,.lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

WSTRZYMUJE SIE (6)

Piotr Czamecki, .lanusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbi gniew Lewandowski

NIEOBECNI (2)



Wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowska

Po zakoiczeniu procedurv glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal o *ynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.21
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A, S. na dzialalnoSd Dyrektora
Administracji Zasob6w Komunalnych we Wloclawku.

Stanor.visko Komisji Skarg. Wnioskirw i Petycji w sprawie skargi zlozonej prz"ez Pana A. S. na
dzialalnoic Dyrektora Administracji Zasob6w Komunalnych we Wloclawku wypracowane i
zarekomendowane Radzie Miasta przedstawil Przewodniczqcy Komisii radny Piotr Zwoliiski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie roz.patrzenia skargi Pana A. S. na dzialalnoSi D1.'rektora Administracji
Zasob6w Komunalnych we Wloclawku.

Wyniki slosowania

ZA:15,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 7. BRAK GLOSU: l. NIEOBECNI: 2

W),niki imienne:

ZA (T5\

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel, .loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal. Zbigniew Leuandowski. Krystian Luczak, Arkadiusz Piasecki. Ewa Szczepariska,
Malgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Czeslaw Zarzeczny, Janusz
Zitilkowski. Piotr Zwolinski

WSTRZYMU.TE SrE (7)

Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski. .l6zef Mazierski

BRAK GLOSU (I)

Katarzyna Zargbska

NIEOBECNT (2)

Wanda Muszalik. ElZbieta Rutkowska
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Po zakoficzeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal o rvynikach
glosowania. stwierdzajqc ponadto. 2c w rezultacic przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjQta przez Radg Miasta w zaproponowanytr brzmieniu.

4.d.22
Uchwala w sprawie rozpatrzeniz skargi uitkownikriw Rodzinnego Ogrodu Dzialkowego
"Graniczna" na dzialalnoSd Prezydenta Miasta Wloclawek.

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycjiw sprawie przedmioto\\'ej skargi wypracowane
i zarekomendowane Radzie Miasta przedstawil Przewodnicz4cy Komisj i radny Piotr
Zn'oliiski.

Po przedstawieniu stanowiska Komis.ji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal. ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyriski

- radna Pani Joanna Hofman-Kupisz

- Pani Jolanta Stariczak-Bromirska Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury

- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski

- radny Pan Krzyszlof Kowalski

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przeu,odnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekr uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi u2lkownik6w Rodzinnego Ogrodu Dzialkowego
"Graniczna" na dzialalnoSc Prezydenta Miasta Wloclawek..

Wyniki glosowania

ZA: l l, PRZECIW: 8. WSTRZYMU.T! SII: 2, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (11\

Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Arkadiusz piasecki, Ewa Szczepanska, Malgorzata
Szymanska. Daniel robjasz, stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, czeslaw
Zarzeczny,.Ianusz Zi6lkowski, piotr Zwoliriski

PRZECIW (8)

zo



Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

WSTRZYMUJE SIE (2)

.Iacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel

BRAK GI.OSU (2)

Agnieszka Jura - Walczak. Krystian I-uczak

NIEOBECNI T2)

Wanda Muszalik, E,lZbieta Rutkowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

4d.23
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Intemelacie do Prezydenta Miasta podczas obrad Ll sesii Rady Miasta skierowali:

- radny Pan Krzysztof Crz4dziel,
- radna Pani Joanna Hofman-Kuoisz.
- radny Pan Krystian Luczak,
- radna Pani Ewa Szczepariska.

1\d.24
Informacie i komunikatv.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, 2e w zwiqzku z przyjgciem przez Radg Miasta
Wioclawek Strategii rozu'oju miasta Woclawek 2030+ oraz przyst4pieniem do jej wdraZania
zaprusza radnych do uczestnictwa w pracach Zespol6w nad Programami Operacyjnymi
sluZ4cymi realizacji tego dokumentu. Gl6wne prace bgd4 toczyly sig w okresie miesi4ca
wrzeSnia i paLdzternika br. a proces wspierany .jest przez ekspert6w Zwiqzku Miast polskich.
Strategia rozwoju miasta Wloclawek 2030+ przewiduje opracowanie l0 Programow
Operacyjnych. Chgi uczestnictwa w pracach poszczeg6lnych Zespol6w, w podziale na
Programy Operacyjne Radni Rady Miasta mog4 zglaszac do Wydzialu Rozwoju Miasta lub
Biura Rady Miasta w terminie do kofica miesi4ca sierpnia br.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal takae, Ze w zwi4zku z organizowanym w dniu 5
wrzeSnia 2022 r., spotkaniem z Panenr Tomaszem Tosza, Zastgpcq Dyrektora Miejskrego
Zarz4du Drtrg i Most6rv u .laworznie. kt6re jako samorzEd sukcesyunie wdraZa..Wizjg zero",
zaprasza na to spotkanie wszystkim Radnych Rady Miasta wloclavvek. Spotkanie bgdzie mialo
charakter warsztat6w w zakresie bezpieczeristwa ruchu drogowego. tj. narzgdzi sluz4cych do
Jego poprawy, koniecznych w tym zakresie dzialari edukacy.jnych oraz trend6w czerpanych z
krai6w zachodnich. Zaproszony goSi podzieli sig z obecnymi swojE wiedzq oraz
doswiadczeniem w zakresie wprowadzanych zmian na drogach miasta Jaworzno oraz

2'7



trudnoSciami, jakie temu procesowi towarzyszyly. Spotkanie odbgdzie sig w Sali nr 4 budynku
Urzgdu Miasta Wloclawek przy ul. Zielony Rynek I l/13 o godzinie I l:00.

Ad.25
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posi edzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal
z*oiczyl obrady LI sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu 30 sierpnia 2022
roku.

Rady Miasta

Przygolowal(a)t Jolanta Sktadrnowska
Cldwny Specj8lisrs ds.
obsluga Rady Midla

| /r .
(fltu lke/* -th.,-(n"j--

"aJdna 
J#anna Hofman-Ku$isz

Pzygotowano pray pomocy pr€ramu esosja.pl
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Rada Miasta Wloclawek - Rada Miasta Wloclawek
Sesja w dniu 30 sierpnia 2022

09:10

Bulawa Jacek (obecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dgbczyriski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (obecny)
Golgb iesk i Andrzej (obecny)
Grzqdziel Krzysztof (nieobecny)
H ofma n-Ku pisz Joanna (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (obecny)
Krzemieniewski Sta n islaw (obecny)
Lewandowski Zbign iew (obecny)
Luczak Krystia n (obecny)
Mazierski Jozef (obecny)
Muszalik Wanda (nieobecny)
Piasecki Arkad iusz (obecny)
R utkowska Elzb ieta (nieobecny)
Szczepahska Ewa (obecny)
Szymahska M algorzata (obecny)
Tobjasz Da n iel (obecny)
Wawrzonkoski Stanislaw (obecny)
Zargbska Kalarzy na (obecny)
Zarzeczny Czeslaw (obecny)
Zi6tkowski Janusz (obecny)
Zwolinski Piotr (obecny)

09:38

Grzqdziel Krzysztof (obecny)

http://api.esesja.pl/v10/obecnosc_sesja.asp?id=194393&v=6.7.2.O&ukod=ceaa3493&...01.09.2022



Ll Sesja w dniu 30 sierpnia 2022, godz.
09:00 w Urzgdzie Miasta Woclawek,
Ziefony Rynek 11113, sala nr 4
Porzqdek obrad

1 . Sprawy organizacyjne.

2. Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

3. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na
2022 rok.

4 Uchwata zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy
Finansowej na lata 2022-2038.

5. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na utworzenie oraz przystqpienie do
stowarzyszenia wtoF - Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Miejskiego obszaru
Funkcjonalnego Wbclawka

6. uchwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie ustalenia wysokosci oplat za korzystanre
z pomieszczefi u2ytkowych znaldujqcych sig we woclawskim Inkubatorze Innowacii i

Przedsigbiorczosci.

7. Uchwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnycn
wchodzqcych w skNad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek.

8. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie tygodniowego obowiqzkowego wymiaru
godzin zajqc niekt6rych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin
poszczegolnych zalq1 w ksztalceniu zaocznym oraz okreSlenia tygodniowego
obowiqzkowego wymiaru godzin zajg6 dla nauczycieli realizujqcych w ramach
stosunku pracy obowiqzki okreslone dla stanowisk o ro2nym tygodniowym
obowiqzkowym wymiarze godzin.

9 Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie i realizacjg przez Gming
Miasto wociawek projektow wsp6ifinansowanych w ramach Regionainego programu
Operacyjnego Wojewodztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Osl
PrioMetowej 11. wzrost aktywizacji spoleczno-zawodowej mieszkancow objgtycn
Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 wlqczenie spoleczne na obsjaracn
objgtych LSR, w ramach naboru nr 3lcl2o22 ogloszonego przez stowarzyszenie
Lokalna Grupa Dzialania Miasto Woclawek o powierzenre qranru.



10. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie podzialu Srodkow Pairstwowego
Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto
Wloclawek na realizacjq w 2022 roku zadai na rzecz os6b niepelnosprawnych.

11. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przystEpienie Gminy Miasto Wloctawek
do realizacji programu "Samodzielno5i - Aktywno6c - Mobilnoic!" Mieszkanie dla
absolwenta finansowanego ze Srodkow Panstwowego Fund uszu Rehabilitacji Osob
Niepelnosprawnych.

12. Uchwaia w sprawie wyra2enia zgody na przystEpienie Gminy Miasto Wociawek
do realizacji programu "SamodzielnoSc - AktywnoSc - Mobilno66!" Dostgpne
mieszkanie finansowanego ze Srodkow Panstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
Niepetnosprawnych.

13. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zespoiowi
Ztobkow we Wloclawku.

14. Uchwala w sprawie wyboru Opiekuna Mlodzie2owej Rady Miasta Woclawek.

15. Uchwala zmieniajqca uchwalQ w sprawie ustalenia skladow osobowych stalych
komisji Rady Miasta Wloclawek.

16. Uchwala w sprawie przekazania skargi.

17. Uchwala w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na dzialalnoSc Dyrektora
Przedszkola Publicznego Nr 35 we Woclawku.

18. Uchwala w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dziatalnoSc Komendanta
Stra2y Miejskiej we Woclawku.

19. Uchwala w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dzialalno66 Prezydenta
Miasta Wloclawek.

20. Uchwaia w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A. S. na dziaialnoSi Dyrektora
Administracji Zasobow Komunalnych we Woclawku.

21 . Uchwata w sprawie rozpatrzenia skargi u2ytkownik6w Rodzinnego Ogrodu
Dzialkowego "Graniczna" na dzialalnoS6 Prezydenta Miasta Woclawek.

22. Uchwala w sprawie rozpalrzenia skargi Pana R. M. na dzialalno5c Dyrektora
Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Woclawku.

23. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

24. Informacje i komunikaty.

25. Zamknigcie obrad.


